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	Lesson 4

	1.  My friends helped me post the news on their Facebook walls.

	    我的朋友們幫我把消息張貼在他們的臉書塗鴉牆上。

	2.  After a few hours, Baby was found by a friend of mine at a railway station.

	    幾個小時之後，寶貝就被我其中一位朋友在一個火車站找到了。

	3.  In the past, different technology was used to make people’s lives easier.

	    在過去，不同的科技被使用來讓人們的生活更便利。

	4.  In the 1990s, beepers were used by millions of people in Taiwan.

	    在1990年代，呼叫器在臺灣被數百萬人所使用。

	5.  However, will they still be used to reach others in the future?

	    然而，在未來它們仍然會被使用來聯絡他人嗎？

	Lesson 5

	6.  This is how I get good luck. I read it on the Internet.

	    這就是我如何得到好運的方法。我在網路上看到的。

	7.  I don’t know what you’re talking about.

	我聽不懂你在說什麼。

	8.  Believe it or not, I tried this last Wednesday and got full marks on all my tests the next day.

	    信不信由你，我上禮拜三試過，而且隔天所有考試都得滿分。

	9.  People all over the world want to know how to become lucky.

	    全世界的人都想知道要如何變得好運。

	10.  That is why some people don’t want to live on the fourth floor of an apartment building.

	    這就是為什麼有些人不想住在公寓大樓中的四樓。

	Lesson 6

	11.  I have to decide whether I should go to high school or a vocational school.

	    我必須決定是否我該去念高中或職業學校。

	12.  It’s too hard to choose, and I was so worried last night that I couldn’t sleep.

	    這好難選擇，我昨晚很煩惱以致於睡不著。

	13.  No one can tell you whether it’s right to go to a vocational school.

	    沒有人能告訴你是否就讀職業學校是對的決定。

	14.  Maybe you’re simply too worried to think clearly.

	或許你只是太煩惱而不能清楚地思考。

	15.  All of those will help you sail successfully into your future.

	這些都將幫助你成功地航向你的未來。














